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RG.0012.2.14.2021 

 
PROTOKÓŁ NR 14 

z posiedzenia Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy  
i Budżetu  

Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 07.12.2021 r. 
 

Posiedzenie odbyło się w formie hybrydowej. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Posiedzenie zostało nagrane.  

W posiedzeniu brali udział Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak, Zastępca Wójta Pan Daniel 

Kulkowski oraz Pani Skarbnik Mirosława Lica.  

 

1. Przewodniczący Komisji przedstawił wszystkie zgłoszone wnioski Komisji Stałych do 

projektu uchwały budżetowej na 2022 rok:  

• Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej: 

- Wniosek o przeznaczenie połowy środków z planowanej inwestycji terenu rekreacji w 

Borkowie na przygotowanie dokumentacji projektowej ulicy Łąkowej w Borkowie 

• Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej: 

- Wniosek o przeniesienie połowy środków zabudżetowanych na zadanie: „Budowa placu 

zabaw przy ul. Nowej w Borkowie” na zadanie: „Wykonanie dokumentacji projektowej budowy 

ul. Łąkowej w Borkowie” 

• Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

- Wniosek o przeznaczenie środków z parku 700-lecia na ul. Jana Pawła II w Straszynie,  

- Wniosek o podzielenie kwoty ze środków budowy boiska w Rotmance pomiędzy boisko w 

Borkowie i Rotmance, 

- Wniosek o zmianę placu zabaw z ul. Nowej na przebudowę i odrolnienie ul. Łąkowej,  

- Wniosek o zniesienie ul. Topolowej i Naszej w Borkowie z budżetu i uzależnienie jej budowy 

od pozyskanych środków zewnętrznych. 

• Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej 

- Wniosek o zniesienie pozycji budowy placu zabaw na ul. Nowej – 70 000 i przeznaczenie na 

projekt ul. Łąkowej, 

- Wniosek, aby kwotę 400 000 zł znieść z inwestycji z Rotmanki z budowy zaplecza 

sportowego i przebudowy boiska i przeznaczyć tę kwotę na budowę boiska w Borkowie, 

- Wniosek, aby przeznaczyć 25 000 zł na projekt oświetlenia ul. Nad Motławą po zniesieniu z 

ul. Topolowej w Borkowie lub parku w Straszynie, 

Wnioski Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej nie zostały 

poddane przez głosowanie przez Komisję Rolnictwa ze względu na najdalej idący wniosek o 

przyjęcie projektu uchwały budżetowej bez poprawek, który uzyskał wymaganą większość.  
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2. Pani Wójta oraz Zastępca Wójta odnieśli się do wszystkich zgłoszonych przez Komisje Stałe 

wniosków. Pani Wójt złożyła autopoprawkę do projektu uchwały. 

 

3. Podczas posiedzenia Komisji padły następujące wnioski: 

• Radny Karol Kardasiński złożył wniosek o zmianę koncepcji drogi Łęgowo – Pruszcz 

Gdański na park w Rusocinie.  

• Radny Marek Kowalski złożył wniosek o przyjęcie uchwały budżetowej bez poprawek.  

 

Radny Janusz Sampolski zapytał: Czy 2,5 mln zł z budżetu Gminy Pruszcz Gdański wystarczy 

na inwestycje Eksploatatora. Pani Wójt odniosła się do pytania.  

 

Przystąpiono do głosowania złożonych wniosków. Najdalej idącym wnioskiem był wniosek 

Radnego Marka Kowalskiego o przyjęcie projektu uchwały budżetowej bez poprawek z 

uwzględnieniem autopoprawki Wójta.  

Wynik głosowania: 3 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący. Komisja przyjęła wniosek.  

 

 

Na tym protokół zakończono.   

 

 

 

Podpisy członków Komisji: 

1. Andrzej Chmielewski  

2. Janusz Sampolski 

3. Karol Kardasiński  

4. Marek Kowalski  

5. Krzysztof Paśko   

6. Jan Pawul  


